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Notulen Algemene Ledenvergadering vrijdag 10-11-2023, aanvang 20.00 uur 

1. Opening 
Voorzitter Dirk Witte opent de vergadering en heet allen welkom. 
 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 
• Mededelingen: 

o Bericht van afwezigheid ontvangen van: 
§ Bestuursleden Jan de Nijs en Bas van Uitert 
§ Leden Marcel Smit, Geert-Wim Kuin, Raymond Bruin, Jack Kansen 

• Moment van stilte voor de overledenen in het afgelopen jaar en alle mensen die op dit 
moment een beetje aandacht kunnen gebruiken. 

• Ingekomen stukken: geen 
 

3. Vaststelling van de notulen van de algemene ledenvergadering van 04-11-2022 
• Jan Stoop: op pagina 1 m.b.t. de statuten:  

1) Wat is de stand van zaken m.b.t. de nieuwe statuten? Antwoord Joost Bruijn: dit heeft 
even stil gelegen, maar inmiddels zijn deze door oud-secretaris Peter Kuilman naar de 
notaris gestuurd om definitief te worden gemaakt. 
2) Hoe is de vervanging geregeld in de situatie dat het gehele bestuur van LSVV 
plotseling wegvalt? Klopt het dat in dat geval de kascommissie de rol van vervangend 
bestuur bekleed? Joost Bruijn zal dit navragen bij de notaris. 

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 
 

4. Jaarverslagen 
4.1. Jaarverslag Secretaris: geen vragen of opmerkingen. 
4.2. Jaarverslag Technische commissie: 
• Cor Stoop: Is ook dit seizoen weer een versterkte promotie- en degradatieregeling van 

toepassing? Antwoord Koen van der Voort: ja, geldt alleen voor heren 1. 
4.3. Jaarverslag Meisjes- en damesvoetbal: geen vragen of opmerkingen. 
4.4. Jaarverslag Jeugdcommissie: 

• Cor Stoop: Complimenten voor het verslag. 3 jeugdleden lopen stage bij AZ. Hoe 
gaat dit in z’n werk? Antwoord Diana Kruyver: het betreft naast de trainingen en 
wedstrijden bij LSVV extra trainingen bij AZ.  

• Sip Molenaar: Op welke dagen vindt dit plaats? Antwoord Diana Kruyver: Op 
woensdag en zondag. Vorig seizoen is 1 jeugdlid uitgenodigd om toe te treden tot de 
AZ jeugd. Dit seizoen zijn 2 jeugdleden uitgenodigd voor extra trainingen bij AZ. 

• Jan Stoop: M.b.t. het overzicht van de aantallen jeugdleden. Het lijkt alsof LSVV op 1 
dag (30 juni - 1 juli) 24 leden is kwijtgeraakt. Antwoord Diana Kruyver: dat is het 
gevolg van de registratiedatum van afmelding van leden per 30 juni. 

4.5. Jaarverslag Financiën LSVV en kantinecommissie: 
• Sip Molenaar: Er is voorafgaand aan deze vergadering geen financieel overzicht 

uitgereikt. Antwoord Dirk Witte: dat komt bij punt 5 aan de orde. 
4.6. Jaarverslag Stichting Voorwaarts: 

• Cor Stoop: Vraag over het bedrag van € 85.000 voor LED-verlichting. Antwoord Dirk 
Witte: dat komt bij punt 5 aan de orde. 



r.k.v.v. Langedijker Sport Vereniging Voorwaarts  Secretariaat: 
Sportlaan 55   Dhr. J.A.T. Bruijn 
1722 XJ Zuid-Scharwoude  Walinglant 20 
T 0226-312196   1722 LB Zuid-Scharwoude 
E info@lsvv.nl   T 06-11351155 
W www.lsvv.nl   E secretaris@lsvv.nl 
KvK 40634513 
IBAN: NL 77 RABO 0346 6512 55 / BIC: RABONL2U 
 

  
 

 2 

• Cor Stoop: Wat is BOSA? Antwoord Jos Berkhout: Subsidie Bouw en Onderhoud 
Sportaccommodaties. 

4.7. Jaarverslag Accommodatie: 
• Piet Kramer: Complimenten voor de totale accommodatie er uit ziet, maar hoe dit het 

met de boeidelen aan de voorzijde van de tribune? Antwoord Jos Berkhout: De 
nieuwe boeidelen liggen klaar om vervangen te worden. Het is echter wachten op 
goed weer en de beschikbaarheid van vrijwilligers. 

4.8. Jaarverslag Sponsorcommissie: geen vragen of opmerkingen. 
4.9. Jaarverslag Ledenadministratie: geen vragen of opmerkingen. 

Gesteld wordt dat het mooi is dat alle commissies hun dank uitspreken voor de inzet van alle 
vrijwilligers / sponsors. Gerard Molenaar vraagt om applaus voor de verslagen. 

5. Financiën 
5.1. Financieel jaarverslag LSVV + balanspositie over het seizoen 2022-2023 en begroting 

voor het seizoen 2023-2024: 
• Penningmeester Jos Berkhout geeft een toelichting op het financieel jaarverslag, de 

balanspositie en de begroting van LSVV. Wat opvalt bij de opbrengstenkant zijn o.a. 
de mooie kantineomzet en de bedragen van sponsoring. Bij de kostenkant de kosten 
voor elektra en gas. LSVV heeft een dynamisch energiecontract. Dat kende in het 
afgelopen jaar enkele hoge pieken, maar inmiddels zijn de kosten weer flink gedaald. 
Ook de geïnstalleerde PV-panelen dragen bij aan de verlaging van de elektrakosten. 
Er is in het afgelopen seizoen extra uitgepakt voor de Medewerkersavond na 2 
Coronajaren. 

• Suzanne Lensen: Wat valt onder de onkosten jeugd? Antwoord Jos Berkhout: dat 
zijn ondermeer de kosten voor de paashaas, medailles voor toernooien, etc. 

• Jan Stoop: Is het geen idee om de lening van € 5.000 van het kerkbestuur St. Jan de 
Doper af te lossen? Antwoord Jos Berkhout: daar is het bestuur geen voorstander 
van. Zorgt onder meer ook voor de band tussen de kerk en LSVV. 

• Sip Molenaar: Is er nog uitzicht op subsidie van de gemeente? Antwoord Jos 
Berkhout: recent is er een actie geweest vanuit LSVV en de overige oud-Langedijker 
voetbalclubs richting de raad in het kader van de besluitvorming over Harmonisatie 
subsidie sport. Bepleit is om voor LSVV een bijdrage te krijgen voor de investering in 
de nieuwe kunstgrasvelden. Dat is niet gelukt. Wel krijgen de oud-Langedijker clubs 
vanaf 1-1-2024 een bijdrage voor onderhoud van de velden en een compensatie 
voor de eigendomslasten OZB van in totaal € 30.000 per jaar. 

• Ook is hierbij het onderwerp deprivatisering aan de orde geweest. De oud-
Langedijker clubs hebben aangegeven dat zij hier niet voor voelen. LSVV is tevreden 
met de huidige zelfstandigheid en grote mate van onafhankelijkheid van de 
gemeente. Dat vraagt op een aantal aspecten extra inzet van de vrijwilligers, maar 
vooralsnog is dit goed in te vullen. 

• Sip Molenaar: Er is toch wel sprake van een tekort bij de schoonmaakploeg op de 
maandagochtend? Antwoord Jos Berkhout: Ja, dat is een zorg. Het soort werk 
(schoonmaak) en de dag (maandagochtend, direct na weekend en voor start BSO) 
maken de invulling lastig.  

5.2. Verslag van de kascommissie en benoeming van de kascommissie voor het seizoen 
2022-2023: 
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• De kascommissie bestond dit jaar uit Cor Stoop en Siem Smit. Cor Stoop doet 
verslag: er heeft een steekproefgewijze controle plaatsgevonden en er zijn vragen 
gesteld aan de penningmeester die allemaal naar tevredenheid zijn beantwoord. De 
kascommissie stelt de leden voor om het bestuur décharge te verlenen voor het 
gevoerde financiële beleid in het seizoen 2022-2023. Dat voorstel wordt door de 
leden aangenomen. 

• De kascommissie voor het seizoen 2023-2024 zal bestaan uit Siem Smit en William 
van Diepen. 

5.3. Financieel jaarverslag Stichting Voorwaarts + balanspositie over het seizoen 2022-2023: 
• Penningmeester van Stichting Voorwaarts Marcel Foppen geeft een toelichting op 

het financieel jaarverslag en de balanspositie. Aan de opbrengstenkant vallen op de 
opbrengst van het kunstgrasspektakel (excl. Kantineomzet), de subsidies voor de 
aanleg van het kunstgras (BOSA) en de LED-verlichting (Club van 100, BOSA en 
provincie). Aan de kostenkant: het onderhoud aan de pomp van de 
beregeningsinstallatie. Bij de post aanleg kunstgras is 95% betaald en nog 5% niet 
i.v.m. de problematiek van het loslaten van vezels. 

• Sip Molenaar: Is er nagedacht over de aanleg van kunstgras op het B-veld, o.a. voor 
extra trainingsruimte en geen afgelastingen? Antwoord Marcel Foppen: Nee, dat zou 
een te hoge investering zijn. Antwoord Koen van der Voort: in de praktijk komt het 
nauwelijks voor dat er kinderen naar huis worden gestuurd omdat er niet getraind 
kan worden op het B-veld. Dit wordt opgelost door in te schikken op het A- en C-veld. 

• Peter Oomes: Er wordt wel eens de vraag gesteld wat Stichting Voorwaarts nu 
eigenlijk is. Het is een constructie die LSVV tot nu toe ongeveer € 150.000 heeft 
opgeleverd. Vooral in Coronatijd hebben we hier veel voordeel van gehad. 

5.4. Vaststelling contributie: 
• Het bestuur vraagt zoals ieder jaar het mandaat om indien nodig bij onvoorziene 

omstandigheden de contributie voor seizoen 2024-2025 met 10% te mogen 
verhogen. De leden gaan hiermee akkoord. 

 
6. Bestuursverkiezing 

Periodiek aftredend en herkiesbaar als bestuurslid zijn Marcel Foppen, Koen van der Voort 
en Jos Berkhout. 

• Er hebben zich geen andere bestuurskandidaten aangemeld. 
• De leden gaan akkoord met de herverkiezing van Marcel Foppen, Koen van der Voort en 

Jos Berkhout. 

Aftredend en niet herkiesbaar is wedstrijdsecretaris Bas van Uitert. Het bestuur stelt Edwin 
Goedhart voor als nieuwe wedstrijdsecretaris. 
• Bas van Uitert wordt bedankt voor zijn inzet als wedstrijdsecretaris. 
• De leden gaan akkoord met de verkiezing van Edwin Goedhart als nieuwe 

wedstrijdsecretaris. 
 

7. Verduurzaming accommodatie 
Toelichting door Jos Berkhout (bij afwezigheid van Jan de Nijs). 
• Met behulp van de gewonnen Rabo-actie zijn in maart 2023 72 PV-panelen geplaatst op 

het dak van de kleedkamers; 
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• Dit werkt gunstig uit voor het elektraverbruik i.v.m. het dynamische contract bij Nieuwe 
Stroom. Er is nog geen jaarbeeld, maar het ziet er vooralsnog gunstig uit; 

• De kozijnen aan de zuidzijde van de kantine en van de keuken zijn vervangen onder 
leiding van Gerard Molenaar en voorzien van triple glas; 

• Er is spoumuurisolatie toegepast; 
• De gasontladingsarmaturen langs de velden zijn vervangen door LED-verlichting; 
• Er is vooralsnog voor gekozen om niet aan de slag te gaan met de warmwatervoorziening 

en de CV. Dit komt deels aan de orde in de plannen voor de opwaardering van de 
kantine.  

 
8. Opwaardering kantine en kleedkamers 

Toelichting door Jos Berkhout. 
• Er is een breed samengestelde commissie gevormd om hiermee aan de slag te gaan. 

Edwin Berkhout heeft een plek in de commissie voor de bouwbegeleiding. 
• Het betreft het aanpakken van de wanden, vloeren en het plafond van de kantine. 
• Hierbij wordt ook onderzocht of wensen van de kantinecommissie kunnen worden 

meegenomen: 
o Het gedeeltelijk verplaatsen van de bar en het realiseren van een betere routing 

en nieuwe energiezuinige inbouwapparatuur; 
o Een schuifpui in de noordgevel van waaruit uitzicht op het A-veld ontstaat. 

• Het aanpakken van de 8 kleedkamers aan de zuidzijde van de kleedkamergang m.b.t. 
douches, afvoer, tegelwerk, plafonds en verlichting. 

Jos toont een eerste plattegrond van de nieuwe indeling van de kantine en een aantal eerste 
impressies van hoe de inrichting er uit zou kunnen gaan zien. Deze eerste impressies tonen:  

• Een aanbouw bij de keuken en berging t.b.v. een koelcel; 
• Een rechthoekige bar met inbouwapparatuur; 
• Een vaste kast in de entreehal voor de tenues, in plaats van de grote kast in de kantine; 
• Een vaste kast voor de BSO in de entreehal; 
• Een glazen pui met schuifdeuren in de noordgevel die toegang geeft tot een terras. Om 

de schuifpui te kunnen maken zou de helft van de tribune verwijderd dienen te worden. 
• Jan Stoop: Komt er nog een kapstok? Antwoord Jos Berkhout: Ja, hier komt ook een plek 

voor. 
• Piet Kramer: Is geen tegenstander van vernieuwing, maar roept op te waken voor het 

behoud van het gezellige karakter van de kantine. Antwoord Jos Berkhout: Hier is 
aandacht voor. 

• Jos Berkhout: Het bestuur stelt voor om voor de verbouwing een budget van € 100.000 
aan te houden. Dit is inclusief elektrische verwarming d.m.v. een 4 split-airco units ter 
vervanging van de CV. Op die manier kunnen we van gas af in de kantine, zodat dit 
bijdraagt aan de verduurzaming. 

• Peter Beers: Is er met die airco-units geen risico voor tocht/trekking? Antwoord Dirk Witte: 
Hier is aandacht voor en gelukkig staat ook op dit gebied de techniek niet stil. 

• Jos Berkhout: Er volgt nog een aantal prijsopgaven voor o.a. de bar en het plafond. Het 
bestuur vraagt een mandaat voor een budget van € 100.000. Dat is gelet op de financiële 
situatie van LSVV een verantwoorde keuze. 
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• Peter Oomes: Is er nog verder nagedacht over plafondisolatie? Antwoord Jos Berkhout: 
Hier is inderdaad over nagedacht, maar er dient rekening te worden gehouden met vocht 
en condens. Er is in plaats hiervan voorgesteld een laag spuitwerk met vlokken aan te 
brengen. Jos toont hiervan een paar samples. Voorgesteld is om de kleur licht grijs toe te 
passen. 

• Peter Oomes: De kleedkamers zijn van Stichting Voorwaarts. Dit biedt wellicht financiële 
mogelijkheden. 

• Cor Stoop: De tribune wordt dus verkleind? Antwoord Jos Berkhout: Ja, als gekozen 
wordt voor het realiseren van een schuifpui dan dient er een deel van de huidige tribune 
te worden verwijderd. Dat zou gecompenseerd kunnen worden door de statribune te 
overdekken. 

• Sip Molenaar: Is er gedacht over sponsoring van de bar door een brouwerij? Antwoord 
Jos Berkhout: Ook hier wordt onderzoek naar gedaan, maar het behouden van eigen 
zeggenschap vindt het bestuur erg belangrijk. 

• Jos Berkhout: Het is bedoeling om de werkzaamheden voor aanvang van het volgende 
seizoen gerealiseerd te hebben. 

De leden verlenen het bestuur het mandaat voor een budget van € 100.000 voor de 
verbouwing van de kantine en de kleedkamers. 

9. Rookbeleid LSVV 
Voorzitter Dirk Witte geeft een toelichting op de introductie van rookvrije zones bij de 
entreedeuren van de kantine als eerste stap naar een rookvrij sportcomplex (wettelijk 
verplicht per 1-1-2025).  
 

10. Ontwikkelingen prestentatie en techniek  
Koen van der Voort geeft een toelichting.  
Geluid, muziek en beeld: 
Er is een werkgroep samengesteld die met de onderwerpen geluid en beeld aan de slag is 
gegaan. Hierin is onder meer de kantinecommissie vertegenwoordigd. Er is voor de muziek 
een nieuw mengpaneel achter de bar geplaatst met een laptop voor de bediening van de 
muziek via Spotify. Er is een beeldscherm boven de doorgang naar de keuken opgehangen 
voor vermelding van de producten en de prijzen. 
Er zijn 4 geluidsboxen opgehangen in de 4 hoeken van de kantine. Deze zijn allemaal apart 
regelbaar. De bedrading wordt nog weggewerkt voordat het plafond wordt aangepakt. 
Er zijn 3 grote TV-schermen opgehangen in de kantine voor het tonen van het programma, 
de kleedkamerindeling en andere wetenswaardigheden. In entreehal en achterin de 
kleedkamergang hangen 2 kleinere schermen met de kleedkamerindeling. 
 
Vernieuwde website: 
Er is een nieuwe website gemaakt en ingericht. De basis hiervoor is Sportlink, het programma 
van de KNVB. Hierdoor worden heel veel zaken en wijzigingen direct na het doorvoeren 
zichtbaar en hoeft er niet meer gewerkt te worden met programma-overzichten die soms vóór 
het weekend alweer achterhaald zijn. Dit scheelt weer papier. 
Items zijn makkelijker plaatsbaar, o.a. door leden van de jeugdcommissie. 
Er zijn veel meer informatiemogelijkheden, bijv. over de teams, die ook op fraaie wijze 
gepresenteerd kunnen worden. 
Er zijn kortere lijnen achter de schermen en het is heel makkelijk om berichten te linken naar 
Facebook. 
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Vragen of suggesties zijn welkom via sportlink@lsvv.nl. 
• William van Diepen: op een tablet werkt het niet altijd even goed. Bredere menu’s zijn niet 

goed zichtbaar. Koen nodigt William uit om er een keer samen naar te kijken. 
 
 
Wedstrijdanalyse camera: 
Deze is recent geïnstalleerd voor coaching en trainingsdoeleinden. Op dit moment wordt 
gewerkt aan de privacyregels en de verantwoording van het gebruik van de beelden via en 
publicatie op de website. 
De doelen zijn journalistiek en eigen nut en noodzaak. 
De beelden zijn ook voor anderen beschikbaar via de website van LSVV. 
Coaches en trainers kunnen op technisch en tactisch gebied de trainingen en wedstrijden en 
spelsituaties analyseren en hiermee spelers en teams verder ontwikkelen. 
Het systeem werkt met 4 camera’s die de plek volgen waar de meeste spelers zich bevinden. 
Koen toont een aantal voorbeelden van recente opnames overdag en bij een avondwedstrijd. 
De uitleg naar de trainers en coaches volgt binnenkort. 

  
11. Presentatie door hoofdtrainer Gidon Reinders Folmer 

Hoofdtrainer Gidon Reinders Folmer geeft een presentatie waarbij hij stilstaat bij zijn 
achtergrond en eigen voetbalcarrière en zijn trainersloopbaan. Hij schetst zijn eigen karakter 
en de wijze waarop hij met voetbal bezig is, naast zijn werk als docent. Gidon geeft een 
nadere toelichting op zijn manier van werken bij LSVV.  
Gidon beantwoordt diverse vragen van de leden over het huidige reilen en zeilen van de 
selectie en de resultaten tot op heden in het lopende seizoen. 
Hij geeft aan dat hij het heel fijn vindt hoe hij bij LSVV zijn werk kan doen en hoe de 
samenwerking met zijn staf en de begeleiding van het bestuur gaat. 
 

12. Rondvraag 
• Siem Smit: Stelt dat er een compliment op z’n plaats is voor Jos en Frida Berkhout m.b.t. 

hun inzet voor de schoonmaakploeg op de maandagochtend. Het is Jos gelukt een 
nieuwe ploeg te vormen voor de maandagavond. Toch geldt er nog steeds een oproep 
voor extra leden. 

• Henk Heemskerk: Bij de trainingsavond voor het gebruik van de AED is verteld dat deze 
buiten geplaatst zou worden. Antwoord Jos Berkhout: Dit is nog niet opgepakt. 

• Henk Heemskerk geeft een kort verslag over het ontstaan van Walking Football Langedijk 
en de manier waarop dat met ingang van dit seizoen is geïntegreerd met LSVV. Er zijn 
momenteel 19 leden, waarvan 4 vrouwen. Er wordt elke vrijdagochtend gespeeld van 
10.00-11.00 uur en afgesloten met een kop koffie in de kantine. Er wordt deelgenomen 
aan toernooien en het laatste toernooi werd overtuigend gewonnen. In 2024 zal een team 
van Walking Footbal Langedijk afreizen naar Portugal om daar deel te nemen aan een 
internationaal toernooi.  

• Jan Stoop: Doet het verzoek om de nieuwe statuten en het huishoudelijk reglement op de 
website te plaatsen. Antwoord Joost Bruijn: Dat zullen we doen. 

• Piet Kramer: Hij geeft aan dat hij de wedstrijdverslagen van LSVV 1 in het Dijk en Waard 
nieuwsblad mist. Is er contact geweest met de schrijver van deze stukjes Theo den 
Iseger? Antwoord Koen van der Voort: ja, er is contact geweest met Theo. Hij heeft 
aangegeven dat hij na het stoppen van zoon Mike als speler van LSVV 1 ook gestopt is 

mailto:sportlink@lsvv.nl
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met het schrijven van deze wedstrijdverslagen. Nu zijn de wedstrijdverslagen te lezen op 
de website van LSVV. 

• Voorzitter Dirk Witte vraagt Marcel Verstegen als voorzitter van de 
scheidsrechterscommissie iets te vertellen over de activiteiten en ontwikkelingen op het 
gebied van scheidsrechters bij LSVV. Marcel geeft aan dat er een commissie is 
samengesteld met naast Marcel inbreng van Dirk Witte, Willem Tijm en recent Brenda 
van der Holst. Er zijn veel zaken opgepakt om het fluiten van de vele wedstrijden in 
goede banen te leiden. Er is uitbreiding gewenst van het scheidsrechtercorps voor het 
fluiten van wedstrijden over een heel veld. Er wordt in 2024 gestart met een 
scheidsrechtersopleiding. 
 

13. Afsluiting 
Voorzitter Dirk Witte vat de avond samen door te stellen dat er op heel veel gebieden 
uitdagingen zijn en acties ondernomen zijn en worden. Er is heel veel inzet door de vele 
vrijwilligers van LSVV en dat is iets om trots op te zijn. 

Dirk dankt alle leden voor de aanwezigheid en inbreng in deze vergadering, nodigt hen uit om 
nog even na te praten onder het genot van een drankje en sluit de vergadering. 

 

=========== 

 

 

 

 

 

 


